



BARGAINING BULLETIN #6

Bell Technical Solutions

Sisters, Brothers and Siblings,

We have made significant progress in addressing several key priority areas; however, there are still critical topics that require further negotiation, particularly concerning pension, benefits and wages.

Negotiations will resume in Montreal during the first week of May, and we are dedicated to reaching a tentative agreement by the end of that week.

If we do not reach an agreement by May 8th of that week we will take any action deemed necessary to advance your claims at the bargaining table.

We will NOT accept anything less than what you rightfully deserve, nor will we yield to pressure to sign an agreement that does not meet your expectations.

Thank you for your unwavering patience and support; it is invaluable. Your respective committees will keep you informed of all upcoming developments.

Together, Quebec and Ontario stand strong!

In solidarity,

Your bargaining committee,

Ontario

Jim Fling, Local 34-O
Drew Kerrigan, Local 42
Jeff Mark, Local 47
Colum Lynn, Local 1996-O
Clayton Nunn, National representative

Québec

Maxime Laflamme, Local 93
Karim Mazouz, Local 1021
Said Laouari, Local 1022
Patrice Lépine, Local 1024
Félix Bélanger, National representative
Charles Saumure, National representative
CN|CS/kw_COPE343



Info-Négo #6 Bell Solutions Techniques

Consœurs, Confrères et Fratrie,

Nous avons réalisé des progrès significatifs dans plusieurs domaines prioritaires. Cependant, il reste des sujets critiques qui nécessitent des négociations supplémentaires, en particulier en ce qui concerne les avantages et les salaires.

Les négociations reprendront à Montréal durant la première semaine de mai, et nous sommes déterminés à parvenir à un accord provisoire d'ici la fin de cette semaine.

En l'absence d'une entente à cette date et pour garantir que l'entreprise comprenne pleinement notre position, nous entreprendrons au besoin toute action jugée utile pour faire progresser vos revendications à la table de négociation.

Nous n'accepterons rien de moins que ce que vous méritez légitimement, et nous ne céderons pas à la pression pour signer un accord qui ne répond pas à vos attentes.

Merci pour votre patience et votre soutien indéfectibles ; ils sont inestimables. Vos comités respectifs vous tiendront informés de tous les développements à venir.

Ensemble, le Québec et l'Ontario restent unis!

Solidairement,

Votre comité de négociation,

Québec

Maxime Laflamme, Section locale 93
Karim Mazouz, Section locale 1021
Said Laouari, Section locale 1022
Patrice Lépine, Section locale 1024
Félix Bélanger, Représentant national
Charles Saumure, Représentant national
CSJCN/kw_SEPB343

Ontario

Jim Fling, Local 34-O
Drew Kerrigan, Local 42
Jeff Mark, Local 47
Colum Lynn, Local 1996-O
Clayton Nunn, National representative